
From MyHealth MyAfrica to MediMigrant Compass – A Journey of Healing Across 
Continents 
 
What began as MyHealth MyAfrica Team e.V Deutschland has grown into a broader, deeper 
mission. For years, the team worked tirelessly across Germany and Africa organizing health 
education seminars, supporting migrant communities, and delivering outreach programs in 
remote villages. The vision was always clear: to bridge healthcare gaps with compassion, 
dignity, and cultural understanding. In 2023, this vision evolved into MediMigrant Compass 
e.V Deutschland, a name that reflects our expanded focus on migrant health, integration, 
and global solidarity. While the name changed in Germany, the spirit of MyHealth MyAfrica 
Outreach remains alive and active in Africa, continuing its grassroots work in collaboration 
with MediMigrant Compass e.V and EuroAfric Therapy Tour – Deutschland. Together, we’ve 
built a network of care that reaches deep into rural communities, where roads are poor, 
doctors are scarce, and emergencies often go unanswered. Through donations of digital 
health monitors, First Aid training, and regular outreach, we’ve empowered local volunteers 
to become first responders in their own villages. 
 
In February 2024, we took a moment to say thank you. Awards were presented to dedicated 
healthcare volunteers in West Africa;  individuals who serve without pay, often without 
recognition, but always with heart. Their work saves lives, uplifts families, and inspires others 
to join. 
 
We warmly invite young people, healthcare workers, and supporters worldwide to be part of 
this voluntary healthcare movement. Whether through time, talent, or donations, especially 
of digital health equipment, your contribution matters. 
 
Let’s continue this journey together. Visit our Donation Board and help us bring hope, 
healing, and health to the places that need it most. 
 
 
Deutsch: 
 
 
Von MyHealth MyAfrica zu MediMigrant Compass – Eine Gesundheitsreise zwischen 
Deutschland und Afrika 
 
Was einst als MyHealth MyAfrica Team e.V Deutschland begann, hat sich über die Jahre zu 
einer kraftvollen Bewegung entwickelt. Die Organisation war viele Jahre aktiv in Deutschland 
und Afrika – mit Gesundheitsseminaren, migrantischer Aufklärungsarbeit, interkulturellem 
Austausch und medizinischen Hilfsaktionen in ländlichen Regionen. Die Vision war stets 
dieselbe: Gesundheitslücken schließen, mit Würde, Empathie und kulturellem Verständnis. 
 
2025 wurde aus dieser Vision MediMigrant Compass e.V Deutschland – ein neuer Name, 
der unsere erweiterte Mission widerspiegelt: Gesundheit, Integration und globale Solidarität 
für Migrantinnen und benachteiligte Gemeinschaften. In Afrika bleibt der Name MyHealth 
MyAfrica Outreach lebendig und aktiv – in enger Zusammenarbeit mit MediMigrant Compass 
e.V Deutschland und EuroAfric Therapy Tour ,  Deutschland*. Gemeinsam haben wir ein 
Netzwerk aufgebaut, das tief in die Dörfer reicht  dort, wo es keine Ärzte gibt, die Straßen 



kaum befahrbar sind und medizinische Notfälle oft unbehandelt bleiben. Mit Spenden von 
digitalen Gesundheitsgeräten, Erste-Hilfe-Schulungen und regelmäßigen Besuchen haben 
wir lokale Freiwillige befähigt, als Lebensretter in ihren Gemeinden zu wirken. 
 
Im Februar 2024 haben wir innegehalten, um Danke zu sagen. In einer kleinen Zeremonie 
wurden Auszeichnungen an unsere Gesundheitshelfer*innen in den Dörfern verliehen – 
Menschen, die ohne Bezahlung, oft ohne Anerkennung, aber mit großem Herzen helfen. Ihr 
Einsatz rettet Leben, stärkt Familien und motiviert andere, sich ebenfalls zu engagieren. Wir 
laden junge Menschen, Gesundheitsfachkräfte und Unterstützer*innen weltweit herzlich ein 
Teil dieser freiwilligen Gesundheitsbewegung zu werden. Ob durch Zeit, Wissen oder 
Spenden – besonders für digitale Gesundheitsgeräte – zählt jeder Beitrag. 
 
Besuchen Sie unser Spendenportal und begleiten Sie uns auf dieser Reise für mehr 
Gesundheit, Hoffnung und Würde in ländlichen Regionen. 


























